



MEDIA STATEMENT / Communiqué de presse

[ST. JOHN'S] Tuesday, January 18, 2022

As of 8pm, Tuesday, January 18th, 2022 St. John's International Airport will not have adequate Fire Hall staffing levels to continue normal commercial operations. Flight operations will be limited to Cargo, MedEvac and aircraft with 19 seats or less until staffing levels change. We sincerely apologize to anyone experiencing hardships as a result of this situation and will continue to work around the clock to resolve this issue with our union and Transport Canada.

[ST. JOHN'S] Mardi 18 janvier 2022

À compter de 20 h 00, le mardi 18 janvier 2022, l'aéroport international de St. John's n'aura plus suffisamment de personnel dans la caserne de pompiers pour poursuivre ses activités commerciales normales. Les opérations aériennes seront limitées au fret, à l'évacuation médicale et aux aéronefs de 19 sièges ou moins jusqu'à ce que les niveaux d'effectifs changent. Nous nous excusons sincèrement auprès de tous ceux qui éprouvent des difficultés à cause de cette situation et nous continuerons de travailler sans relâche pour résoudre ce problème avec notre syndicat et Transports Canada.

Media Contact / Personne-ressource pour les médias

Lisa J. Bragg
St. John's International Airport Authority
T. 709 758 8564 | Cell. 709 699 5770
lbragg@stjohnsairport.com

[web stjohnsairport.com](http://web.stjohnsairport.com)

[facebook](#) @StJohnsInternationalAirport | [twitter](#) @stjohnsairport | [instagram](#) @stjohnsairport

[LinkedIn](#) st-john-s-international-airport-authority